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                 Σελίδα 1 από 2 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

 
 

Αθήνα, 2 Οκτωβρίου 2023 
 

 
Προς: τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας, κ. Νικόλαο Δένδια 
 
Θέμα: «Στεγαστικό Επίδομα σε στελέχη των Ε.Δ.» 
 
 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Τα στελέχη των Ε.Δ. μετατίθενται ανά τρία (3) χρόνια σε διαφορετικό μέρος 

στην ηπειρωτική και νησιωτική Ελλάδα. Ωστόσο, στις περισσότερες περιοχές δεν 

υπάρχουν κατοικίες εντός των Μονάδων για να τους φιλοξενήσουν, ενώ τα 

διαθέσιμα σπίτια στην αγορά είτε δεν διατίθενται προς ενοικίαση (διατίθενται μόνο 

για βραχυπρόθεσμη ενοικίαση) είτε διατίθενται προς ενοικίαση με εξαιρετικά 

υψηλά ενοίκια. Αυτή η κατάσταση έχει ως αποτέλεσμα, ώστε τα στελέχη των Ε.Δ. να 

κοιμούνται μέσα σε αυτοκίνητα, να μένουν σε ξενοδοχεία για μήνες είτε και να 

φιλοξενούνται από τους διοικητές τους.  
 

Το στεγαστικό ζήτημα των στρατιωτικών αποτελεί ένα από τα σοβαρότερα 

προβλήματα που αντιμετωπίζουν τα στελέχη των Ε.Δ. ακόμα και σε πόλεις, όπως η 

Αθήνα και η Θεσσαλονίκη, όπου οι κατοικίες εντός των Μονάδων είναι ελάχιστες και 

δεν επαρκούν για να καλύψουν τις υφιστάμενες ανάγκες. 
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Με δεδομένη την εν λόγω κατάσταση που περιγράφεται παραπάνω, ερωτάται ο 

αρμόδιος Υπουργός: 

 

1. Πώς είναι δυνατόν να μετακινούνται στρατιωτικοί σε περιοχές δίχως να 
υπάρχουν κατοικίες για να τους φιλοξενήσουν; 
 

2. Θα προβείτε στην καταβολή στεγαστικού επιδόματος στα στελέχη των Ε.Δ. 
που μετατίθενται σε παραμεθόριες περιοχές και περιοχές υψηλού 
τουριστικού ενδιαφέροντος, όπου τα ενοίκια είναι σε δυσθεώρητα ύψη και 
δεν υπάρχουν κατοικίες εντός των Μονάδων; 

 
3. Θα προβείτε άμεσα στη δημιουργία περισσότερων νέων κατοικιών εντός των 

Μονάδων;  
 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 
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